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اسطوره کشی به سبک رسول خادم
رسول خادم در ۳ سال متوالی در فینال رقابت های جهانی ۱۹۹۴ و ۱۹۹۵ و 
المپیک ۱۹۹۶ مقابل ماخاربک خادارتسف دارنده ۷ مدال طلای جهان و المپیک 
از روســیه به برتری رسید و به ســیطره اسطوره روس کشتی جهان بر وزن ۹۰ 

کیلوگرم پایان داد.
به گزارش ایسنا، ماخاربک خادارتسف اسطوره روس وزن ۹۰ کیلوگرم کشتی 
جهان در دهه های ۸۰ و ۹۰ میلادی، ۵ ســال متوالی از ســال ۱۹۸۶ تا ۱۹۹۱ 
موفق به کسب مدال طلای جهان شد. او همچنین در ۲ المپیک ۱۹۸۸ و ۱۹۹۲ 
نیز بر سکوی نخست ایســتاد و ۲ مدال طلای المپیک را به ویترین زرین خود 
اضافه کرد اما رســول خادم به سیطره خادارتسف بر کشتی جهان پایان داد و ۳ 
ســال متوالی در فینال رقابت های جهانی و المپیک موفق به شکســت او شد تا 
خادارتســف با خاطره ای تلخ از میادین کشــتی خداحافظی کند. او در المپیک 
۲۰۰۰ نیز برای ازبکستان کشــتی گرفت اما در رده ای بهتر از چهاردهمی قرار 

نگرفت.
 خادارتسف دو مرتبه در فینال رقابت های قهرمانی جهان در سال های ۱۹۹۴ 
و ۱۹۹۵ و یک مرتبه در فینال المپیک ۱۹۹۶ آتلانتا مقابل رســول خادم تن به 

شکست داد و به مدال نقره بسنده کرد.
خادم در فینال المپیک ۱۹۹۶ آتلانتا برابر این روس کشتی بلد با نتیجه ۳ بر 

صفر به برتری رسید و مدال با ارزش طلای المپیک را بر گردن آویخت.

بازیکن پیشین استقلال اعتقاد دارد شرایط ویژه
موجود نکونام نمی تواند به تنهایی برای موفقیت 

این تیم معجزه کند.
صادق ورمزیار، بازیکن پیشین استقلال در 
گفت وگو با ایســنا، درباره شرایط این روزهای 
آبی پوشان اظهار کرد: استقلال کم کم در حال 
رسیدن به شرایط خوب است. بازیکنان در حال 
جذب شــدن هســتند و تیم تکمیل می شود. 
امیدوارم هــواداران هم از تیم حمایت کنند تا 

این تیم بتواند امسال یک جام کسب کند.
رقیبان استقلال خوب یارگیری کرده اند

وی ادامه داد: البته این را هم بگویم تیم های 
رقیب اســتقلال هــم یارگیری خوبــی انجام 
داده انــد .آنها تمرینات منظم، اردوی تدارکاتی 
و بازی های دوستانه انجام داده اند اما استقلال 
همچنان به دنبال جذب بازیکنان جدید است 
و باید بدون آمادگی خود را برای شــروع لیگ 

آماده کند.
بازیکن سال های دور استقلال درباره حضور 
خطیر در سمت سرپرست مدیرعاملی استقلال 
افزود: خطیر ســابقه خوبی دارد و پیش از این 
هم در اســتقلال حضور داشــته و می تواند از 
تجربیاتش برای موفقیت استقلال کمک کند. 
خطیر از نظر حقوقی هم کمک حال استقلال 
خواهد بود. در این بین پیشکســوتان هم باید 

به خطیر کمک کنند تا وی به موفقیت برسد.
نکونام نمی تواند معجزه کند

»به نظر شما نکونام می تواند در استقلال به 
موفقیت برسد؟« کاپیتان سابق استقلال در این 
باره بیان کرد: نکونام با این وضعیت کار سختی 
خواهد داشت. نباید از او انتظار معجزه در لیگ 
داشته باشــیم. خواســته های نکونام برآورده 
نشده اما او با تمام توان تلاش می کند تا بتواند 
استقلال را به موفقیت برساند. نکونام در گذشته 
در استقلال بازی کرده و با حاشیه های این تیم 
آشنایی کامل دارد و می تواند با آن مقابله کند. 
به نظرم چند هفته اول ســخت است و نکونام 

باید از این چند هفته به سلامت عبور کند.
پروژه تضعیف استقلال 

خســرو حیدری در گفت وگوی تلویزیونی 
با برنامه »ورزش و مردم« با اشــاره به اتفاقات 
فینال جام حذفــی اظهار داشــت: در فینال 
جام حذفی اشــتباهات داوری تاثیر گذار بود. 
هوادار همیشــه ایــن ســوال را دارد که چرا 
ریکاردو ساپینتو اخراج شد. ما در بازی فینال 
جام حذفی و در وقت های اضافه ســه مصدوم 
شدید در زمین داشتیم و تنها یک فرصت برای 
تعویض بود. یعنی عمــلا ۹ نفره بازی کردیم. 
مــا تنها موفق به تعویض مرادمند شــدیم اما 

رافائل ســیلوا و صالح حردانی با مصدومیت در 
زمین مســابقه ماندند. کاپیتان اسبق استقلال 
ادامه داد: پرسپولیس یک تیم هماهنگ است 
و ستاره های آن کمتر جدا می شوند. زمانی که 
علیرضا بیرانوند بحث جدایــی را مطرح کرد، 
همه برای ماندن این بازیکن بسیج شده بودند 
که چــرا می رود و حتی مجریان تلویزیونی نیز 
در نقش مدیرعامل ظاهر شدند اما کسی برای 
استقلال این واکنش ها را نشان نمی دهد. این 
همه تغییرات در بخش مدیریتی و فنی موجب 

تضعیف استقلال شده است.
وی افزود: اســتقلال یک ســال با مدیریت 
مصطفی آجورلو اداره شــد و با فرهاد مجیدی 
به قهرمانی رسید. چرا آجورلو را نگه نداشتند 
و از او در پایــان فصل نســبت بــه قراردادها 
ســوال نخواستند. اســتقلال در ۲ جام فصل 

پیش مدعــی اول بود. بازیکنان بــه ریکاردو 
ساپینتو علاقمند بودند اما مدیران با این مربی 
کاملا در تضاد بودنــد. من حتی چند بار علی 
فتح الله زاده)مدیرعامل اســبق( و ســاپینتو را 
آشتی دادم. ما تیمی را تحویل ساپینتو دادیم 
که مدیریت آن را بســته بــود و چند بازیکن 

تاثیرگذار کم داشتیم.
حیــدری دربــاره نــگاه وزیــر ورزش به 
سرخآبی ها گفت: حساسیتی روی تیم استقلال 
نیســت و هر کسی که دوســت دارند را مدیر 
باشــگاه می گذارنــد. قرار بــود آجورلو و رضا 
درویش با هم عوض شوند اما درویش هنوز در 
مســند کار است در حالی که استقلال تاکنون 
چند مدیرعامل را عوض کرده است. مشکلاتی 
را برای اســتقلال پیش آوردنــد. این موجب 
شــده تا هواداران نســبت بــه تبعیض وزارت 

حساس شــوند. آجورلو از استقلال رفت چون 
به دنبال گرفتن حــق فوتبال ایران بود. من از 
قراردادهای آجورلو در اســتقلال خبر ندارم اما 
خروجی مدیریت او قهرمانی بود. تیم امســال 
بســیار قوی تر از تیم فرهاد مجیدی بود اما ۶ 
ماه به بازیکن پول داده نشــد، مدیریت پشت 

بازیکنان نبود.
وی ادامــه داد: حجت کریمی)سرپرســت 
مدیرعاملی مســتعفی استقلال( در ابتدا گفت 
مــن اصلا بــرای مدیرعاملی نیامــدم اما بعدا 
نمی دانم چه شــد که ادعای مدیریت داشت. 
ســوالی کــه از وزارت ورزش دارم این اســت 
که چرا استقلال از آســیا حذف شد و چرا دو 
هفته بعد این پول را پرداخت کردند؟ چرا پول 
اســتراماچونی در زمان فتح الله زاده داده نشد؟ 
مدیران قبلی باید این پول را پرداخت می کردند 

اما نشد. دستیار سرمربی سابق استقلال اضافه 
کــرد: وزارت ورزش بایــد ورود می کرد. تیم 
قهرمان ایران می شود که آسیا برود اما استقلال 
اینگونه نیســت. تیم ۶ ماه پول نداشت و حتی 
بازیکنان مجبور به فروش ماشین و خانه خود 
می شدند. پروژه ای برای دور کردن استقلال از 
جمع تیم های برتر ایران آغاز شده است و همه 
نظاره گر این کار هستند. کریمی چرا ماند و چرا 
با فیلم بیرانوند بازی کرد؟ همه می دانستند که 
دروازه بان پرسپولیس به تیم دیگر نخواهد رفت.

کاپیتان اسبق تیم استقلال افزود: با کریمی 
صحبت کردم و گفتم امید ابراهیمی مایل است 
که به استقلال بیاید اما واکنش او آنگونه بود که 
انگار این بازیکن بزرگ را نمی شناسد! کریمی 
بــا بیرانوند چند روز از فصل نقل انتقالات را از 

دست داد.

هشدار ورمزیار از روزهای سخت استقلال

نکونام نمی تواند معجزه کند
پروژهتضعیفآبیپوشان

ابهام درباره برگزاری انتخابات بولینگ و بیلیارد
دبیر مجمع انتخابات فدراسیون بولینگ و بیلیارد گفت: اگرچه هنوز صلاحیت 
هاشــم اسکندری برای شــرکت در انتخابات از ســوی نهادهای نظارتی وزارت 
ورزش به تایید نرسیده است اما مشکلی برای برگزاری انتخابات نیست و مجمع 

فردا)شنبه ۳۱ تیر( با حضور ۳ کاندیدا برگزار می شود.
علی ســلطانپور در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: مجمع انتخابات فدراسیون 
بولینگ و بیلیارد برای تعیین ریاســت این فدراسیون قرار بود ۱۱ تیر در سالن 
فارسی آکآدمی ملی المپیک برگزار شود که به دلیل تایید صلاحیت نشدن هاشم 

اسکندری برای شرکت در انتخابات و ترک دو سوم اعضای مجمع لغو شد.
وی گفت: بنا به اعلام دفتر امور مشــترک فدراســیون های ورزشــی مجمع 
انتخابات فدراســیون بولینگ و بیلیارد فردا)شــنبه ۳۱ تیر( با حضور ۳ کاندیدا 
صمد ولی زاده، محمدرضا غلامزاده و کامبیز صنعتی ساعت ۱۰ صبح به ریاست 

محمد پولادگر در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار خواهد شد.
دبیر مجمع فدراسیون بولینگ و بیلیارد در پاسخ به این پرسش که در صورت 
تایید صلاحیت نشــدن هاشم اسکندری از سوی نهادهای نظارتی وزارت ورزش 
و جوانان آیا به نظر شما انتخابات این فدراسیون برگزار می شود یا خیر؟ تصریح 
کرد: تلاش بر این اســت که تحت هر شرایطی انتخابات را برگزار کنیم تا زودتر 
ریاســت این فدراسیون مشخص شود، مگر این که همانند مجمع قبلی دو سوم 

اعضای مجمع حضور نداشته باشند که در این صورت انتخابات لغو می شود.
وی در پایان افزود: طبق قانون یک هفته قبل از برگزاری مجمع دعوتنامه ها 
به اعضای مجمع و کاندیداها ارســال شده و تمهیدات لازم برای برگزاری مجمع 
انتخابات فدراسیون بولینگ و بیلیارد انجام شده است، امیدوارم مجمع در زمان 

تعیین شده برگزار شود تا مشکلی برای برگزاری نداشته باشیم.

رویداد

حاشیه های مسابقه ندادن امیری در پاریس
قهرمان پارالمپیک توکیو در پرتاب نیزه پس از این که به دلیل تغییر کلاس 
بندی مســابقات قهرمانی جهان را از دســت داد، گفت: متاسفانه یک عده 
»مربی نما« کــه مثلا تحصیلات عالیه نیز دارند فکر می کردند با این کارها 
می توانند من را از میدان دور کنند در حالی که هدف من به اهتزاز درآوردن 

پرچم کشورم است نه چیز دیگر.
حامــد امیری پــس از این که به دلیــل تغییر کلاس بنــدی، رقابت های 
پارادوومیدانــی قهرمانی جهــان پاریس را در پرتاب نیزه از دســت داد در 
گفت وگو با ایســنا، درباره اتفاقات رخ داده در پاریس اظهار کرد: در ســال 
۲۰۱۵ بعد از تصادفی که داشــتم آن زمان کلاس من F۵۴ تشخیص داده 
شــد و از آن ســال تاکنون هیچ تغییری در کلاس من ایجاد نشده بود. در 
مســابقات قهرمانی جهان پاریس متوجه شدم شــیطنت هایی بر علیه من 
صورت گرفته و فردی از داخل کشــور نامه اعتراض آمیزی به IPC نسبت 
به کلاس من زده مبنی بر این که قدرت بدنم نســبت به این کلاس بیشتر 
است. البته من منکر این موضوع نیستم چون در مسابقات وزنه زمان پرتاب 
صفحه آهنی روی میزم به اندازه ۱۰ سانت بلند می شد و همین مساله سبب 

شد تا رکورد خود را نتوانم به ثبت برسانم. 
اما برای من چیزی که جای تعجب داشت این بود که برخی قبل از شرکت 
در مســابقات دست به کار شــده بودند تا مانع حضور من در این رقابت ها 

شوند.
وی گفت: موضوع دیگر که برای من تعجب آور بود استوری برخی از دوستان 
در حیطه مربیگری قبل از شــروع مسابقات بود که قرار شد بعد از بازگشت 
کاروان، رئیس فدراســیون جانبازان و معلولین این موضوع را پیگیری کند. 
واقعا زشــت اســت من که به عنوان نماینده ایران و عضو تیم ملی قرار بود 
در مســابقات شــرکت کنم هم وطن خودم قبل از شروع مسابقات استوری 
علیه من می گذارد تا از نظر روحی به هم بریزم و مســابقه ام را خراب کنم. 
امیدوارم کمیته ملی پارالمپیک، فدراســیون و وزارت ورزش و جوانان این 
موضوع را بررســی و با کســانی که این کار را کردند برخورد جدی داشته 

باشند.
امیــری با بیان این که در هانگژو با قدرت در کلاس جدید برای کســب ۳ 
مــدال طلا رقابت خواهم کرد، افــزود: در هانگژو با وجود این که در کلاس 
F۵۵ باید رقابت کنم مشــکل خاصی ندارم و در هر ۳ ماده نیزه، دیسک و 
وزنه خود را برای کســب مدال طلا آماده کــرده ام. ماده تخصصی من نیزه 
اســت اما چــون در پارالمپیک پاریس کلاس F۵۵ نیزه ندارد در فرانســه 
تمرینات خود را در پرتاب وزنه شــروع کردم و ســعی دارم در مدت زمانی 
که تا هانگــژو باقی مانده تمریناتم را در این ماده با جدیت پیگیری کنم تا 
رکورد خوبی را در هر ۳ ماده در بازی های پاراآسیایی به ثبت برسانم. تغییر 
کلاسم را به فال نیک می گیرم و اصلا از این موضوع ناراحت نیستم و حتی 
در فرانسه به کلاس بندها گفتم که نسبت به این مساله اعتراضی ندارم و هر 
کلاســی که دوست دارید به من بدهید اما دیگر تغییر ندهید و این واکنش 

من موجب تعجب آن ها شده بود.
وی گفت: خدا را شــکر می کنم بعد از معلولیتم بــه خاطر ورزش این قدر 

عضلاتم قوی شده که باید در کلاس بالاتر رقابت کنم.
متاسفانه یک عده »مربی نما« که مثلا تحصیلات عالیه نیز دارند فکر کردند 
با این کارها می توانند من را از  میدان دور کنند در حالی که نمی دانند هدف 
من به اهتزاز درآوردن پرچم کشــورم است نه چیز دیگری. به خاطر همین 
افراد تلاش خواهم کرد تا در هانگژو بهترین عملکرد را داشته باشم و در هر 

سه ماده در کلاس جدید روی سکوی قهرمانی قرار بگیرم.
قهرمان پارالمپیک توکیو در پایان از زحمات محمدشــروین اسبقیان رئیس 

فدراسیون جانبازان و معلولین تقدیر و تشکر کرد.

پارالمپیک

رکورد بی نظیر فوتبالیست زن کانادایی در جام جهانی
کریستین سینکلر کانادایی اولین بازیکن تاریخ شد که در هفت دوره جام جهانی 
فوتبال بازی می کند. به گزارش ایسنا و به نقل از RBC، جام جهانی زنان ۲۰۲۳ 
به میزبانی نیوزیلند و اســترالیا شــروع شده است و کانادا یکی از تیم های حاضر 
در این رقابت هاســت. کریستین سینکلر کانادایی با حضور در اولین دیدار کانادا 
در جام جهانی زنان صاحب یک رکورد بی نظیر اســت و اولین بازیکن تاریخ شد 
که در هفت دوره جام جهانی بازی می کند. ســینکلر ۴۰ ســاله با وجود رکورد 
بی نظیرش، نتوانست تاثیر خوبی در تیمش داشته باشد. او در نیمه دوم، نتوانست 
ضربه پنالتی را به گل تبدیل کند تا دیدار کانادا و نیجریه با نتیجه صفر بر صفر 
به پایان برسد و دو تیم در اولین دیدارشان در جام جهانی زنان ۲۰۲۳ با تساوی 

به پایان برسد. 
هم چنین ســینکلر رکورددار گلزنی در دیدارهای ملــی فوتبال با درنظر گرفتن 
رکــورد در بخش زنان و مردان اســت. او تاکنــون ۱۹۰ گل برای تیمش به ثمر 
رســانده است. او از ســال ۲۰۰۰ برای تیم ملی فوتبال زنان کانادا بازی می کند. 

سینکلر بیش از ۳۰۰ بازی ملی در کارنامه اش نیز دارد.
 آمریکا مدافع عنوان قهرمانی در جام جهانی زنان است که تاکنون چهار بار موفق 

به قهرمانی در این رقابت ها شده است.

زنان



بازیکنانی که از گذشــته با باشگاه هایشان قرارداد دارند 
باید آپشــن های قرارداد خود را کاهش دهند. وضع قانون 
سقف بودجه و دســتورالعمل ناظر بر قراردادها در فوتبال 
ایران باعث شــده که تیم های لیگ برتری مجبور شوند در 
عقد قراردادهای جدیدشــان برای حضور در لیگ بیست و 
ســوم با حساسیت بیشتری عمل کنند. یکی از مواردی که 
در دستورالعمل ســقف بودجه آمده، گذاشتن سقف برای 
میزان آپشــن )پاداش( قراردادهای بازیکنان است؛ به این 
صورت که باشــگاه ها حق ندارند بیش از ۲۰ درصد از اصل 
قرارداد یک بازیکن یا مربی به آن ها آپشن )پاداش( تعیین 
کنند. البته تا به حال تصور می شــد که قوانین موجود در 
دستورالعمل تنظیم قراردادها مختص قراردادهای جدیدی 
است که باشــگاه ها امضا می کنند اما این یک تصور اشتباه 

اســت. براســاس پیگیری های خبرنگار ایســنا، مشخص 
شده اســت که دســتورالعمل ناظر بر قراردادها باید راجع 
به قرادادهای عقد شــده در ســالیان گذشــته هم منظور 
شود. در همین راستا، آپشــن قراردادهایی که بیش از ۲۰ 
درصد مبلغ پایه آن قرارداد اســت باید کاهش پیدا کند تا 
دســتورالعمل ثبت قرارداد رعایت شــود. در همین راستا، 
اگر باشــگاه یا بازیکنی این کار را انجام ندهد، کارت بازی 
برای او صادر نمی شــود. باید دید سازمان لیگ فوتبال این 
تصمیمــش را می تواند عملی کند یا خیر چرا که بازیکنان 
زیادی در لیــگ برتر حضور دارند که آپشــن های زیادی 
در قراردادهایشــان گنجانده شده اســت و در صورتی که 
 بخواهند دستورالعمل مورد نظر سازمان لیگ را اجرا کنند، 

درآمدهایشان کاهش می یابد.

نایب رئیس فدراســیون فوتبال گفت: فوتبال ما نیازمند 
به حداقل رسیدن اشتباهات داوری است و پیشرفت داوری 
به پیشرفت فوتبال منجر خواهد شد. به گزارش ایرنا، مهدی 
محمدنبی در اختتامیــه دوره دانش افزایی داوری لیگ برتر 
ضمن قدردانی از دســت اندرکاران برگزاری این دوره، گفت: 
ســال ۱۳۸۰ که وارد فدراسیون شــدم، ایرج نظری رئیس 
کمیته داوران بود. جلســه ای با حضور مدیران فدراسیون 
برگزار شــد و مسائلی مورد بررســی قرار گرفت و قرار شد 
از بحــث کمی، به ســمت کیفی حرکت کنیــم. پیرو آن 
تصمیم گیری، برگزاری دوره های آموزشی زیاد شد و داوران 
زیادی از سراســر کشــور در دوره ها حضور یافتند. در حال 
حاضر نیز شما کیفی ترین داوران فوتبال کشور در مسابقات 
پیش رو لیگ برتر هســتید. وی ادامه داد: هر شــخصی که 

باید به قضاوت بپردازد، نیازمند پارامترهای متعددی اســت 
که بخشــی از آن به آموخته های ایــن دوره بازمی گردد. به 
همین دلیل همه ارکان فدراسیون همواره در تلاش هستند 
که این دوره ها با شــرایط بهتری برگزار شــود. نایب رئیس 
اول فدراسیون افزود: شاهدیم که پیش از فصل، همه تیم ها 
اردوهای متعــددی برگزار می کنند. حتی اردوهایی البته با 
استاندارهای خاصی برای داوران نیز باید درنظر گرفته شود 
تا آمادگی کاملی برای مســابقات داشته باشند. این فضا را 
باید فراهم کنیم، چون فوتبال ما نیازمند به حداقل رسیدن 
اشتباهات داوری است. همانطور که خداداد افشاریان)رئیس 
کمیته داوران( عنوان کرد، درصد اشــتباهات مشخصی در 
فصل قبل داشتیم، وقتی این درصد افزایش پیدا کند باید آن 

را مدیریت کنیم تا به میزان کمتری در فصل جدید برسد.

پیگیری جدی VAR برای فصل آیندهدوراهی سخت برای فوتبالیست های »آپشن بگیر«

تمجید ویژه بکهام از مسی
ســتاره پیشــین تیم ملی فوتبال انگلیس 
با ابراز خرســندی از جذب کاپیتان تیم ملی 
آرژانتین گفت: مسی از بزرگان فوتبال جهان 
اســت و هر باشگاهی رویای حضور او در تیم 
خــود را دارد. به گــزارش ایرنا، حضور لیونل 
مســی فوق ســتاره فوتبال جهــان در لیگ 
آمریکا با حیرت کارشناسان این رشته مواجه 
شده است. مسی در حالی به تیم اینترمیامی 
پیوســت که دیوید بکام ســتاره سال های نه 
چنــدان دور فوتبال انگلیــس مالک این تیم 

به شــمار می رود. بکام در خصوص مذاکره با 
مســی برای حضور در لیگ آمریکا گفت: در 
اینترمیامی به دنبال جذب بهترین ها  باشگاه 
هستیم و لیونل مســی نیز از جمله بازیکنان 
بزرگی است که هر باشگاهی دوست دارد او را 

به خدمت بگیرد.
زمانی که با مســی مذاکره کردم او با تیم 
فرانســوی قرارداد داشــت و ما تا پایان فصل 

فوتبالی آن کشور صبر کردیم.
کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال انگلیس در 

ادامه گفت: مسی یک نابغه فوتبالی است که 
سال گذشــته موفق به فتح جام جهانی شد. 
اگر نگویم او بهترین جهان است قطعا یکی از 

بهترین ها به شمار می رود.
مسی که با تیم فوتبال بارسلونا به فوتبال 
جهان معرفی شد بعد از یک دوره بلند مدت 
حضــور در نیوکمپ، به تیم پاری ســن ژرمن 
پیوســت و در نهایت راهی لیگ آمریکا شد. 
او با پیراهن شماره ۱۰ اینترمیامی به میدان 

خواهد رفت.

قانــون تعــداد بازیکنــان غیر 
اروپایی مانع بزرگ پیوستن مهدی 
طارمی به میلان شــده اســت. به 
گزارش ایســنا و به نقل از اسکای، 
روسونری در روزهای اخیر به شدت 
مهدی طارمی مهاجم ایرانی پورتو 
را مــورد هدف قــرار داده بود ولی 
خالی بودن تنها یک سهمیه غیر اروپایی و تخیف ندادن پورتو باعث شد تا تیم 
ایتالیایی نسبت به جذب این بازیکن سرد شود. میلان در حال حاضر ساموئل 
چوکوئزه نیجریه ای را هدف قرار داده است. وینگر نیجریه ای ویارئال در آستانه 
انتقال به میلان است.  اگر میلان واقعا چوکوئزه را به خدمت بگیرد، به این معنی 
خواهد بود که احتمال جذب مهدی طارمی به صفر خواهد رسید چرا که سری 
A محدودیت هایی را برای تعداد بازیکنان غیر اتحادیه اروپا که یک تیم می تواند 
ثبت نام کند، اعمال می کند. در این صورت جیانلوکا اســکاماکا ایتالیایی مورد 
توجه سران میلان خواهد بود. طارمی فصل گذشته ۳۱ گل و ۱۴ پاس گل در 
تمامی رقابت ها برای پورتو به ثبت رساند که شامل ۲۲ گل در لیگ و پنج گل 
در هفت بازی در لیگ قهرمانان اروپا بود. پورتو در نهایت با شکست برابر اینتر 

فینالیست فصل قبل لیگ قهرمانان اروپا حذف شد.
بازنشســتگی زلاتان و بالارفتن ســن اولیویه ژیرو باعث شده است تا سران 

روسونری نیز خواستار جذب یک مهاجم شوند.

جلوگیری از پیوستن طارمی به میلان
ستاره برزیلی پاری سن ژرمن 
به جدایی از این تیم واکنش نشان 
داد و ابراز امیــدواری کرد که در 
تیم بماند. به گزارش ایســنا و به 
نقل از لوپاریزیــن، نیمار یکی از 
بازیکنانی است که گمانه زنی های 
زیادی دربــاره جدایی او از پاری 
سن ژرمن در تابســتان به گوش می رسد. نیمار به جدایی خود از پاری سن 

ژرمن واکنش نشان داد.
او گفت: من با پاری ســن ژرمن قرارداد دارم و دوست دارم که فصل بعد 
هم در این تیم بمانم. هیچ کسی به من نگفته است که باید تیم را ترک کنم. 
نیمار درباره این ســوال که آیا هواداران پاری ســن ژرمن به ماندن او علاقه 
دارند، گفت: حتی اگر هیچ عشقی بین من و هواداران پاری سن ژرمن وجود 

نداشته باشد باز هم در تیم باقی خواهم ماند.
چه با عشــق و چه بدون عشق در پاری سن ژرمن می مانم. نیمار در سال 
۲۰۱۷ با ۲۲۲ میلیون یورو بارسلونا را به مقصد پاری سن ژرمن ترک کرد تا 
گران ترین خرید تاریخ فوتبال جهان لقب گیرد. او در سال ۲۰۲۲ قراردادش 

را به مدت ۵ سال دیگر تمدید کرد.
از الهلال به عنوان مشتری جدی این بازیکن یاد می شود و به نظر می رسد 

که او تمایلی برای این انتقال ندارد.

واکنش نیمار به جدایی از پاری سن ژرمن
مهاجم گلــزن تاتنهــام با رد 
پیشنهاد تمدید قرارداد در تاتنهام 
پیام واضحی به سران این تیم داد 
و نشــان داد که او قصد حضور در 
بایرن را دارد. به گزارش ایســنا و 
به نقل از تایمز، بایرن مونیخ برای 
تقویت خط حمله خود سخت به 
دنبال جذب هری کین است. هری کین گزینه مورد علاقه بایرنی ها و  توماس 
توخل است اما تاتنهام به راحتی کاپیتان خود را از دست نمی دهد. این بازیکن 
می خواهد به حرفه خود در بایرن ادامه دهد. هری کین در فصل قبل ۴۸ بازی 
برای تاتنهام در تمامی رقابت ها انجام داد و ۳۰ گل به ثمر رساند و ۵ پاس گل 
داد. قرارداد فعلی هری کین با این باشــگاه تا ۳۰ ژوئن ۲۰۲۴ اعتبار دارد. در 
صورتی که کین در تاتنهام بماند و قراردادش را تمدید نکند فصل بعد به صورت 
رایگان می تواند به تیم دیگر برود و هیچ پولی نصیب تاتنهام نخواهد شد. باشگاه 
تاتنهام پیشنهاد اول و دوم بایرن مونیخ را برای جذب هری کین رد کرده است و 
به همین خاطر بایرن در حال آماده کردن پیشنهاد سوم برای جذب این بازیکن 

آماده و سرشناس است که ۱۰۰ میلیون یورو خواهد بود.
کین در ۴۳۵ بازی برای تاتنهام ۲۸۰ گل به ثمر رسانده است و کاپیتان این 
تیم لندنی است. از رئال مادرید، منچستریونایتد و پاری سن ژرمن به عنوان دیگر 

مشتریان کاپیتان تاتنهام یاد شده است.

امتناع هری کین از تمدید قرارداد با تاتنهام

یورگــن کلوپ درباره حضــور در تیم ملی 
آلمــان صحبت کرد و تاکید داشــت اکنون با 

لیورپول قرارداد دارد.
به گزارش اســپورت بازر، تیــم ملی فوتبال 
آلمان نزدیک به یک ســال دیگر باید در یورو 
۲۰۲۴ در خانه به مصاف حریفانش برود. با این 
حال نتایج ضعیف ژرمن ها در دیدارهای اخیر 
نگرانی زیادی را در تیم ملی آلمان ایجاد کرده 

است.
پس از حذف تلــخ در مرحله گروهی جام 
جهانی قطر، تیم هانسی فلیک تنها توانست در 
یک دیدار دوستانه آن هم برابر پرو با نتیجه دو 
بر صفر به پیروزی برســد. آمار تیم ملی آلمان 

در ســال ۲۰۲۳ بسیار بد بوده و از چهار بازی، 
سه شکست و یک تساوی نصیب ژرمن ها شده 

است.
یورگــن کلوپ درباره حضــور در تیم ملی 
آلمان صحبت کرد و گفت: حضور در تیم ملی 
فوتبال آلمان افتخار بزرگی است. در این مورد 
بحثی وجود ندارد. مساله ای که مانع بزرگی در 
این زمینه محسوب می شــود وفاداری من به 
لیورپول است. من نمی توانم اکنون لیورپول را 
ترک کنم و بگویم می خواهم ســرمربی آلمان 
شود. حتی هیچ صحبتی هم با من نشده است 

تا به تیم ملی آلمان بروم.
قــرارداد کلوپ با لیورپول تا ســال ۲۰۲۶ 

اعتبــار دارد. او در بخش پایانی صحبت هایش 
گفت: اگر قرار باشــد سرمربی آلمان شوم باید 
بدون تیم باشم و در حال حاضر نیستم. من در 
قبال باشگاه لیورپول مسئولیت دارم. من هنوز 
نمی دانم بعد از ترک لیورپول چه ســمتی را بر 
عهده خواهم گرفت. دوست دارم گزینه هایم را 

باز نگه دارم.
تیــم ملی فوتبــال آلمان در جــام جهانی 
۲۰۲۲ قطر هم نمایشی ناامید کننده با هدایت 
فلیک داشت و حتی نتوانست از مرحله گروهی 
صعود کند. با توجه به ایــن که آلمان میزبان 
یورو ۲۰۲۴ است هواداران از فلیک تنها انتظار 

قهرمانی دارند. 

تعهد گلوپ به لیورپول در دوراهی تیم ملی آلمان


